
PROTOKÓŁ NR XIV/2015

z XI V sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie, odbytej w dniu 8 października 2015 r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin

Ad/ 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  P.  Ścibura  o  godz.  16.00
 

dokonał  otwarcia  oraz  przywitał  uczestników
XIV Sesji  Rady Miasta i  Gminy w Margoninie.  Przewodniczący przywitał  również młodzież z
Gimnazjum w Margoninie wraz z opiekunką Panią Urszulą Mroczyńską. 
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 15 Radnych, co oznacza
stan wystarczający do podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto obecnych było również 10 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności zaproszonych  gości stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych  gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

Ad/ 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady P. Ścibura odczytał proponowany porządek obrad XIV sesji:
„1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII, XIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.
5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Margonin dot. oświadczeń majątkowych pracowników.
8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  i  Gminy  w  Margoninie  dot.  oświadczeń
majątkowych Radnych Rady Miasta i Gminy w Margoninie
9. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Chodzież lokali użytkowych w Pietronkach 
B/ obciążenia służebnością gruntową działki gruntu stanowiącej własność Gminy Margonin(M. 
Lupa),
C/obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność gminy Margonin,
D/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2015,
E/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2015-2021,
F/  ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę Margonin,
G/ uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Miasta i Gminy Margonin,
H/ zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego wsi  Klotyldzin,  w rejonie  ul.
Borówkowej, ul. Jeżynowej, ul. Poziomkowej, ul. Malinowej i ul. Grzybowej,
I/  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Margonin,  w  rejonie
położonym pomiędzy ul. Sosnową a Rzeką Margoninką 
J/ zmiany uchwały Nr XII/138/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 3 września 2015 r.
w sprawie  wyrażenia  woli  kontynuacji  członkowstwa Gminy  Margonin  w Stowarzyszeniu
Lokalna Grupa Rybacka „7Ryb”.
K/ nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Margonin, a Obec Petrovice.
10. Wolne głosy.
11. Zakończenie sesji”.



Przewodniczący Rady P. Ścibura zapytał czy Radni mają pytania do przedstawionego porządku
obrad?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad XIV sesji Rady Miasta
i Gminy Margonin
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

Ad/ 3. Przyjęcie protokołu z XII, XIII sesji.
Przewodniczący Rady P. Ścibura poinformował, że protokół z XII i XIII sesji został sporządzony w
regulaminowym czasie i wyłożony do wglądu w biurze rady.
Przewodniczący zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do Protokołu?
Uwag nie zgłoszono.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
z XII i XIII sesji Rady:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Ad/ 4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy w Margoninie.

Radny A. Zmudziński  – zapytał,  czy do tego internetu,  który jest  zakładany przez gminę będą
mogły się podłączyć też inne osoby?
Burmistrz – odpowiedział, że w pierwszym etapie nie będzie takiej możliwości. Po zakończeniu
projektu będziemy mogli  przekazać to obcemu operatorowi i wtedy operator będzie pozyskiwał
odbiorców.
Radny A. Zmudziński – zapytał, po jakim czasie od zakończenia projektu będzie taka możliwość?
Zastępca Burmistrza - powiedział, że po 5 latach, ponieważ tyle trwa trwałość projektu.
Radny A. Zmudziński – zapytał, czy Studźce i Adolfowo też będzie teraz podłączone?
Burmistrz – odpowiedział, że część tak.
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że tam gdzie dociera sygnał i zostały wytypowane do tego
osoby to będzie.
Radna B. Kończak – zapytała, czy ten internet szerokopasmowy, który zakończył się na części ul.
22 Stycznia, będzie dalej prowadzony w stronę ulicy Kościuszki?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział,  że  w przyszłym roku w październiku będzie dalsza część
gminy realizowana w ramach Polski cyfrowej. Takie są projekty. 
Burmistrz  –  dodał,  że  problem był  w tym,  że  ta  firma  nie  mogła  się  porozumieć  z  koleją  na
przejście przez tory kolejowe. 
Radna B. Kończak – powiedziała, że oni skończyli koło Pani Reinke.
Wiceprzewodnicząca Rady A. Kruszka - podziękowała za zrobienie ul. Cmentarnej. Podziękowania
również dla Pana R. Gimzickiego, bo też starał się załatwić tę sprawę.

Ad 5/ Informacje nt odbytych posiedzeń komisji Rady
1. Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych i rolniczych Radny A. Wegner odczytała sprawozdanie.
„W dniu 5 października 2015 r. o godzinie 16:00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin
odbyło  się  wspólne  posiedzenie  w/w  komisji.  W posiedzeniu  uczestniczyli  Radni,  Burmistrz,
Zastępca Burmistrza,  Pani  Skarbnik,  a  także pracownicy urzędu,  którzy omawiali  poszczególne
projekty  uchwał.  Przed  przystąpieniem  do  omawiania  poszczególnych  projektów  uchwał
zgłoszonych do programu Zastępca Burmistrza zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez
uzupełnienie go o dodatkowy punkty projektu uchwały w sprawie:



J/ zmiany uchwały Nr XII/138/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 3 września 2015 r. w
sprawie  wyrażenia  woli  kontynuacji  członkostwa  Gminy Margonin  w  Stowarzyszeniu  Lokalna
Grupa Rybacka „7Ryb”.
Członkowie komisji  omówili  poszczególne  propozycje uchwał zgłoszonych do programu obrad
sesji oraz dodatkowe propozycje zgłoszone do programu przez Zastępcę Burmistrza i zaopiniowali
je pozytywnie. Na koniec omówiono bieżące sprawy dotyczące Miasta i Gminy Margonin”.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

Ad/ 6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Burmistrz odczytał sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Margonin z okresu międzysesyjnego
z dnia 2 września 2015 r.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:
– wprowadzenia zmian w planie finansowym Urzędu Miasta i Gminy Margonin na 2015 r.,
– zmiany planu finansowego zadań zleconych na 2015 rok,
– zmiany zarządzenia Nr 21/2014 Burmistrza Miasta i gminy Margonin z dnia 3 lutego 2014 r.
dotyczącego określenia zasad udostępniania powierzchni reklamowych na obiektach, urządzeniach
oraz  innych  nośnikach  informacji  pozostających  w  zarządzie  Gminy  Margonin  poprzez
umieszczanie szyldów, reklam banerowych i innych form przekazywania informacji.
– wyznaczenia miejsc na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów
komitetów wyborczych w wyborach do Sejmu i  Senatu zarządzonych na dzień 25 października
2015 r.
– zmiany uchwały budżetowej na rok 2015,
– kontroli finansowej w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Margoninie.

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
–04.09.2015 – przekazanie komputerów dla beneficjentów ostatecznych,
–06.09.2015 r. -  dożynki powiatowe- gminne w Budzyniu
–08-10. 09.2015  r. - XXV Forum Ekonomiczne w Krynicy Zdrój,
–13.09.2015  r.  - Podsumowanie  Sezonu  Sportowego  –  Polski  Związek  Wędkarski  Okręg  w
Margoninie,
–14.09.2015 r. – zebranie wiejski w Radwankach,
–15.09.2015 r. -  zebranie wiejski w Sypniewie,
–16.09.2015  r.  -  debata  społeczna  dotycząca  bezpieczeństwa,  zebranie  wiejski-  Sułaszewo  i
Zbyszewice
–17.09.2015 r. - nadanie patrona Chodzieży, zebranie wiejskie w Kowalewie, odwiedziny jubilatki
Pani Jadwigi Jaroch z Próchnowa o okazji 92 lat
–18.09.2015  r.  - Inauguracja  Roku  Szkolnego  2015/2016,  zebranie  wiejskie  w  Młynarach  i
Magońskiej Wsi,
– 19.09.2015 r. - zakończenie lata – Festyn w Lipinach,
– 21.09.2015 r. - zebranie wiejski w Próchnowie,
– 22-26.09.2015 r.  - wyjazd studyjny pn.  „Prezentacja  dobrych praktyk w zakresie    poprawy
efektywności energetycznej w UE  w związku z wdrażaniem dyrektywy Rady PE 2009/28/EC tzw.
pakietu klimatycznego”,
– 28.09.2015 r. - zebranie wiejski w Studźcach
– 29.09.2015. - zebranie wiejski w Lipinach
– 30.09.2015 r. - Rada Powiatu, zebranie wiejski na :Lipincu,
– 1.10.2015 r. – otwarcie fabryki mebli tapicerowanych Polinova Polska z siedzibą w Wągrowcu
– 6-7.10.2015 r. – XVI Kongres Gmin Wiejskich



III. Podpisane zostały następujące umowy:
Dnia 14 września 2015 r. podpisano:
1) umowę kupna na własność gminy gruntu pod ścieżkę Margonin – Próchnowo (p. M. Kurzyńska)
2) umowa sprzedaży 2 działek przy domu handlowym przy ul. Kościelnej (p. Jędrzejczak) wraz z
ustanowieniem odpowiednich służebności gruntowych .
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

Ad/  7.  Informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Margonin  dot.  oświadczeń  majątkowych
pracowników.
Burmistrz przedstawił informację dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników.
Informacja stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

Ad/ 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy w Margoninie dot. oświadczeń
majątkowych Radnych Rady Miasta i Gminy w Margoninie
Przewodniczącego Rady przedstawił formację dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników.
Informacja stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

Przewodniczący przed omówieniem kolejnego punktu  porządku obrad poprosił  obecną na  sesji
młodzież o zadawanie pytań.
Pytanie nr 1: czy w Zbyszewicach zostanie wybudowany orlik?
Burmistrz  – odpowiedział,  że  w Zbyszewicach przy świetlicy będzie wybudowane boisko typu
Orlik.  Mamy  już  projekt  i  w  przyszłym  roku  dostaniemy  dofinansowanie  do  tego  projektu
sportowego. 
Pytanie nr 2: Czy w przyszłym tygodniu zawita do Gminy Margonin Prezydent RP Pan Andrzej
Duda?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że prawdopodobnie tak. 
Burmistrz – powiedział, że są czynione starania, żeby Pan Prezydent odwiedził Gminę Margonin,
jednak nie zostało to jeszcze potwierdzone przez kancelarię Prezydenta. 
Pytanie nr 3: Czy będzie zrobiona droga z Kowalewa w kierunku Tereski?
Burmistrz – odpowiedział, że kiedyś na pewno. Naszym priorytetem jest budowa dróg. Ta droga
została  wpisana  do  realizacji  w  ramach  programu  budowy dróg  w  ramach  środków unijnych.
Wszystkie drogi są wpisane w planie. Muszą być wpisane, ale to też nie oznacza, że wszystkie będą
zrobione. 
Pytanie nr 4: Kiedy zostanie wybudowany Dom seniora w Margoninie?
Przewodniczący Rady – odpowiedział, że w gazecie była informacja, że w przyszłym roku.
Burmistrz – dodał, że jest to inwestycja prywatna i nie znamy dokładnych informacji, planów ani
terminów. 
Pytanie  nr  5:  Dlaczego  nie  są  przeprowadzane  szczepienia  dla  dzieci  w  godzinach
popołudniowych?
Pani U. Mroczyńska – dodała, że rodzice pracujący maja problem żeby pójść z dziećmi do południa
na szczepienie. Nie każdy może dostać wolny dzień w pracy. A popołudniu nie ma możliwości aby
zaszczepić dziecko.
Burmistrz  –  odpowiedział,  że  o  tym  decyduje  lekarz  rodzinny,  który  to  prywatnie  prowadzi
praktykę lekarską w gabinecie. Burmistrz nie ma żadnego wpływu na decyzje lekarza rodzinnego w
jakich godzinach ma przyjmować ludzi. W jego interesie jest zapewnić taka opiekę, abyśmy my
byli zadowoleni. Możemy zapytać, zwrócić uwagę na problem i poprosić cy jest taka możliwość i
dlaczego tak nie jest. Państwo maja możliwość zgłaszać wszelkie uwagi, skargi do Narodowego
Funduszu Zdrowia w Poznaniu. Zalecam również do korzystania z tej możliwości. 



Ad / 9. Podjęcie uchwał w sprawie:

A/ nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Chodzież lokali użytkowych w Pietronkach 
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. Radnym przedłożona została skorygowana uchwała.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/141/2015 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

B/ obciążenia służebnością gruntową działki gruntu stanowiącej własność Gminy Margonin
(M. Lupa),
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. Ta uchwala została również skorygowana. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny A. Zmudziński – zapytał, czy jest to dojazd do działki, która jest zaznaczona na mapie jako
trójkątna działka.
M. Nowaczewski – odpowiedział, że tak, jest to ta trójkątna i podłużna prowadzona wzdłuż rowu
prowadząca do jeziora. 
Radny A. Zmudziński – zapytał jaka jest wielkość tego dojazdu?
M. Nowaczewski – powiedział, że mw. jest to 500m.
Radny A. Zmudziński zapytał, czy nie szło tego zamieć na grunt? 
M. Nowaczewski – odpowiedział, że ta działka zostaje nadal gminna. Jeżeli ktoś ma zamiar z niej
korzystać konieczne jest ustanowienie służebności. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/142/2015 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.
C/obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność gminy Margonin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/143/2015 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

D/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2015,
D. Bogacz – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Zwiększa dochody w budżecie na 2015
rok  o  kwotę  494.515,41  zł  i  o  tę  sama  kwotę  zwiększa  się  wydatki  na  2015  r.  w  tym  jest
zwiększenie planu dochodów i wydatków na 2015 rok z tytułu dotacji celowych:
-  180.000,-  zł  na  realizację  świadczeń  rodzinnych  i  funduszu  alimentacyjnego  zgodnie  z
zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FBI.3111.372.2015.3  z dnia 25.09.2015 r.
-  na  zadanie  zlecone  (85213  §  2010)  o  kwotę  1.000,-  zł  na  opłacenie  składek  ubezpieczenia



zdrowotnego  za  osoby  pobierające  niektóre  świadczenia  rodzinne  zgodnie  z  zawiadomieniem
Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.351.2015.4 z dnia 15.09.2015 r.
- na zadanie własne (85216 § 2030) o kwotę  21.569,- zł na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych
zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.367.2015.8  z dn. 23.09.2015 r.
- na zadanie własne (80101 § 2030) o kwotę 2.170,- zł  na realizację rządowego programu „Książka
naszych marzeń“zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.326.2015.7 z
dnia 28.08.2015 r. 
-  z  tytułu  pomocy  finansowej  między  j.s.t.  na  dofinansowanie  dróg  dojazdowych  do  gruntów
rolnych (60016 § 6300) kwoty 70.000,- zł na  zadanie: „Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów
rolnych Studźce-Radwanki“.
Środki  wcześniej zarezerwowane na w/w zadanie zostają zwolnione i przeznacza się na:
– administracja publiczna- pozostała działalność - nowe zadanie pn.“Termomodernizacja budynków
użyteczności  publicznej:  USC  i  OSP“.  Kwota  na  2015  r.  to  22.500  zł  na  wykonanie  audytu
energetycznego oraz dokumentacji (75095 § 6050),
- usługi przesyłu sygnału internetu sieci szerokopasmowej dla wykluczonych cyfrowo – 22.000,- zł
(85295 § 4360),
- opinie prawne - 5.000,- zł,
– drogi publiczne gminne- usługi remontowe i inwestycyjne kwota 14.500 zł., 
– obsługa prawna skarga ścieżka Próchnowo - 2.000,- zl.
– gospodarka gruntami – opinia prawna 1.000,- zł,
– gospodarka komunalna – pozostała działalność, uzupełnienie środków – 3.000 zł.
Zmniejsza się plan dochodów i wydatków z tytułu dotacji celowej:
-  na  zadanie  zlecone (01095 § 2010) o kwotę 176,59 zł.  na zwrot  części  podatki  akcyzowego
zawartego  w  cenie  oleju  napędowego  wykorzystywanego  do  produkcji  rolnej  zgodnie  z
zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.123.2015.3 z dnia 21.09.2015 r.
-  na  zadanie  własne  (85213  §  2030)  o  kwotę  1.900,-  zł  na  opłacenie  składek  ubezpieczenia
zdrowotnego  za  osoby pobierające  niektóre  świadczenia  rodzinne   zgodnie  z  zawiadomieniem
Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.368.2015.4 z dnia 25.09.2015 r.
Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 121.853 zł. (85395 § 6207, 6209) są to środki
niewykorzystane z 2014 r. na realizację projektu pn. „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w
Gminie Margonin“.
Zwiększa się plan dochodów gminy o kwotę 100.000 zł. (90017 § 2370) z tytułu wpłaty nadwyżki
środków  obrotowych  zakładu  budżetowego  oraz  plan  wydatków  (90017  §  6010)  na  wkład
pieniężny do spółki  z  o.o.  w związku  z  podjęciem uchwały w sprawie  likwidacji  ZGK celem
przekształcenia w spółkę.
Dokonuje się zmian w przedsięwzięciach funduszu sołeckiego sołectwa Lipiny, Margońska Wieś,
Sypniewo zgodnie z załącznikiem nr 7 do uchwały.
Dokonuje  się  zmian  w  planie  wydatków  polegających  na  dokonaniu  przeniesień  pomiędzy
rozdziałami  i  paragrafami  w dz.  801,  852,  754 w związku  z  zamknięciem sezonu letniego  na
zjeżdżalni.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radna B. Kończak – zapytała,  czego dotyczą zmiany w działach 754,801, 852?
D. Bogacz – odpowiedziała, że wydatki w dziale 801 dotyczą uzupełnienia środków na fundusz
płac,  tego  samego  wydatki  dotyczą  z  dziale  852,  a  w  dziale  754  wydatki  związane  są  z
zamknięciem sezonu zjeżdżalni.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/144/2015 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.



E/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2015-2021,
D. Bogacz – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Zmiany dotyczą prognozy na 2015 rok.
Kwoty  dochodów  i  wydatków  zostają  dostosowane  do  wielkości  wynikających  z  uchwały
budżetowej, natomiast w załączniku przedsięwzięcia dodaje się nowe zadanie: termomodernizacja
obiektów użyteczności publicznej budynku USC i OSP. Realizacja 2015-2016 rok oraz zwiększenie
zadania przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu o kwotę 121.853 zł. -  środki niewykorzystanie z
2014 roku. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/145/2015 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

F/  ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę Margonin,
Kierownik  MGOPS Margonin  A.  Nowak przedstawiła  projekt  uchwały.  Kierownik  MGOPS A.
Nowak przedstawiła  projekt  uchwały.  Zadania własne Miasta  i  Gminy Margonin polegające na
sprawieniu pogrzebu, w tym osobom bezdomnym, nieznanym realizuje Miejsko-Gminny Ośrodek
Pomocy Społecznej w Margoninie. Miasto i Gmina ma obowiązek sprawienia pogrzebu osobom
zmarłym zamieszkałym na terenie Miasta i Gminy Margonin lub tym osobom, dla których Miasta i
Gmina Margonin jest właściwa w oparciu o art. 101 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy
społecznej (Dz. U. z 2015 r. , poz. 163 ze zm.). Sprawienie pogrzebu następuje na podstawie aktu
zgonu wydanego przez Urząd Stanu Cywilnego. Sprawienie pogrzebu odbywa się na cmentarzach
położonych na terenie Gminy Margonin. Pogrzebu dokonuje się zgodnie z wyznaniem zmarłego, z
zachowaniem  przepisów  prawa  oraz  miejscowych  zwyczajów.  Sprawienie  pogrzebu  obejmuje
niezbędne czynności z tym związane, a w szczególności:
1) zakup trumny,
2) zakup niezbędnego ubrania,
3) przechowanie zwłok,
4) przygotowanie zwłok do pochówku,
5) transport zwłok wyłącznie na terenie kraju,
6) obsługę przy pochówku,
7)  inne  czynności  wynikające  z  okoliczności,  zgodnie  z  wyznaniem  zmarłego,  prawem  i
miejscowymi zwyczajami. 
Miejsko-Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Margoninie  zleca  sprawienie  pogrzebu
wyspecjalizowanym firmom prowadzącym kompleksowe usługi pogrzebowe. Koszty wymienione
w ust.  1 pokrywa się  na podstawie faktur/rachunków. Koszty związane z  pogrzebem nie mogą
przekroczyć  kwoty zasiłku  pogrzebowego określonego w ustawie  z  dnia  17  grudnia  1998 r.  o
emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych. Jeżeli zmarły był osobą bezdomną lub
nieznaną, nie przysługiwał po nim zasiłek pogrzebowy z tytułu ubezpieczenia społecznego i nie
pozostawił po sobie żadnego majątku,  środki finansowe na sprawienie pogrzebu zabezpiecza w
swoich planach finansowych Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Margoninie.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0



Uchwała nr XIV/146/2015 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

G/ uchwalenia  Regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta i Gminy Margonin,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/147/2015 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

H/ zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Klotyldzin, w rejonie ul.
Borówkowej, ul. Jeżynowej, ul. Poziomkowej, ul. Malinowej i ul. Grzybowej,
M.  Nowaczewski  przedstawił  projekt  uchwały.  M.  Nowaczewski  powiedział,  że  w  pierwszej
kolejności będą głosowane załączniki następnie treść uchwały. Plan akceptuje zabudowę istniejącą.
Nie wprowadza żadnych nowych rozwiązań przestrzennych. Spotkało się  z akceptacją społeczną
nie wprowadzono do niego żadnych uwag i wniosków.
M. Nowaczewski przedstawił treść Załącznika Nr 2 do uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego załącznika?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 2 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

M. Nowaczewski przedstawił treść Załącznika Nr 3 do uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego załącznika?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 3 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

M. Nowaczewski przedstawił treść Załącznika Nr 4 do uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego załącznika?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 4 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0



Uchwała nr XIV/148/2015 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

I/  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Margonin, w rejonie
położonym pomiędzy ul. Sosnową a Rzeką Margoninką
M. Nowaczewski przedstawił w pierwszej kolejności treść Załącznika Nr 2 do uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego załącznika?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 2 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
12 3 0

J.  Kado  –  poprosił  o  zabranie  głosu,  przed  głosowaniem.  Chciałbym  krótko  powiedzieć  o
koncepcjach.
Przewodniczący Rady – bardzo proszę.
J.  Kado – wszyscy wiedzą,  że  w poprzedniej  kadencji  był  to  punkt  zapalny.  Poprzednia  Rada
chciała dzielić te tereny, Burmistrz również. Ja byłem przeciwny podziałowi na działki tego terenu,
bo tam jest dwudziestokilkuletni las. Późnej po tych sprzeczkach stanęło na tym, że rada będzie
dzieliła  to  wszystko,  również  to,  co  zostało  wydzierżawione  także  Panu  Przewodniczącemu
Piotrowi i te pozostałe tereny też. Dzisiaj jest inna rada i inne możliwości ma Burmistrz i jest to na
tapecie. Czy plan zostanie uchwalony? Ja myślę że tak. Prawie wszyscy Radni są za tym. Chcę
powiedzieć, że  3 lata temu senior Hemmerling chodził za miejscem czy obiektem na dom opieki.
Burmistrz pokazał Panu Hemmerlingowi pałac, oczywiście jest to zabytek, więc podszedł do tego
pomysłu sceptycznie. Natomiast nie został mu pokazany ten teren. Uważam, że to jest piękny teren
na tego typu cel. Może Burmistrz zapomniał. Jest jeszcze na to czas mimo planu, który będzie
uchwalony przystąpić  do tego albo zacząć się starać żeby coś  takiego było,  bo każdy chyba z
radnych jak słyszy, że ma powstać dom opieki na plaży, to ma pewne zastrzeżenia. Ja również mam
zastrzeżenia. Tam przez 4 miesiące będzie hałas, ruch, skwar. Jak to będzie działało to nie wiem.
Burmistrz Chodzieży wyznaczył działkę Panu Hemmerlingowi między starym stadionem, a rzeczką
bolemką. Najpierw mieli to dać za darmo, a teraz żądają od firmy dwa lub więcej miliona złotych.
Przychody z tych działek będą duże. Dzisiaj jest trochę inna sytuacja jak wcześniej bo jest ponad
dwadzieścia  działek.  Dochody z działek nie pokryją tego, co gmina będzie musiała  wydać aby
zrobić tam infrastrukturę. Dzisiaj wg mnie to będzie zero. Przychody i wydatki na infrastrukturę.
Ale  pewnie  będzie  jak  na  Rutkach,  które  jeszcze  ja  miałem okazję  sprzedawać.  Sprzedano 80
działek, a jest 15 budynków, reszta czeka. Być może 2-3 osoby się tam wybudują, a gmina będzie
musiała te podstawowe inwestycje – media zrobić. Gdyby nawet dać firmie meblowej tę działkę za
darmo, to gmina nie miałaby dochodów ani wydatków. Natomiast miałaby jakiś 40 miejsc pracy do
opieki na 70 osób i miałaby co miesiąc podatek. Byłoby to możne niedużo jakieś 60-70 tyś rocznie.
Myślę,  że  jeszcze  jest  czas  żeby Burmistrzowie  pochodzili  trochę  i  porozmawiali  bo  ten  teren
spokojny,  cichy,  wśród zieleni  naprawdę na  taki  cel  by się  nadawał  i  myślę,  że  dla  kobiet  w
Margoninie  miejsca  pracy  by  się  przydały.  Chciałbym  prosić  Burmistrzów  żeby  podjęli  też
działania  dotyczące  tanich  działek  dla  mieszkańców miasta  i  gminy Margonin.  Te  tereny przy
szkole  były  na  to  kupowane  i  myślę,  że  stać  gminę  na  to,  żeby na  raty  mieszkańcom gminy
sprzedawać.  Na jakieś  15-20 lat.  Tak było na osiedlu,  każdy powoli  się budował.  Myślę,  że tą
sprawą powinni się Burmistrzowie zainteresować. Jest rozstrzygnięcie Unii Europejskiej dotyczące
rozliczenia vatu przez zakłady budżetowe.  Chciałbym się  zapytać Pana Łukasza,  czy to  będzie
dotyczyło  również  nas?  Bo  wg  fachowców  wiele  gmin  będzie  musiało  zawracać  większość
podatku. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że nas to w większości nie dotyczyło. My kreowaliśmy inaczej
te czynności opodatkowane. Są one w jakiejś incydentalnej części. W międzyczasie zmienialiśmy te
rozliczenia,  bo  to  orzeczenie  sprowadza  się  do  tego,  że  jest  jeden  podatnik.  Gmina,  jednostki
organizacyjne.  Unieważniono nam jedną z  umów.  Sąd nam jedną unieważnił.  Urząd skarbowy



wyszedł  niecały  rok  temu  przed  szereg  ale  czym  to  skutkowało?  że  my  ten  vat  odzyskany
zwróciliśmy i raz tyle odzyskaliśmy Odliczyliśmy to przez gminę, więc gmina ten vat odzyskała.
Dla nas jest to lepsze. Za dwa tygodnie będzie spółka nie będzie już zakładu budżetowego i nas ten
wyrok nie dotyczy. To inni maja problemy. 
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania?
Burmistrz – powiedział,  że jeśli chodzi o działki, to naszym zadaniem jest zdobywać środki na
rozwój miasta i gminy Margonin. Gdybyśmy mieli iść tym tropem, o którym Pan mówi, że sprzedaż
działek  nie  wystarczy  na  drogi,  to  nie  powstawałoby  osiedle.  Tak  jak  Pan  Burmistrz  trafnie
zauważył, te działki przyniosą duże pieniądze, bo są w atrakcyjnym miejscy, min. 1 mln zł. Czy
ktoś się tam wybuduje za 5 – 10 lat to jest jego sprawa, ważne, że my sprzedamy działki. Wszystkie
media tam są blisko. Musimy tylko drogę zrobić, wodę dostarczyć i kanalizację. To wszystko jest
tam blisko. 
J. Kado – dodał, że linię trzeba przesunąć.
Burmistrz – powiedział, że linii nie musimy przesuwać, może zostać w tym samym miejscu, nie
będzie ona kolidować z zabudowa mieszkalna. Linie przesuwa energetyka. Pan Hemmerling chce
budować dom seniora w Chodzieży,  a  nie  w Margoninie.  Ten temat  był  już dyskutowany.  Pan
Hemmerling  liczył,  że  atrakcyjnie  dostanie,  czy kupi  pałac.  Ale  nie  było  zainteresowania.  Pan
Hemmerling  chce  zbudować  dom  dziecka  w  Strudźcach  na  terenie  rodzinnym.  Ostatnio
pomagaliśmy Panu Hemmerlingowi. Gdyby cokolwiek chciał budować w Margoninie, to na pewno
też byśmy mu pomogli. Nie chce tutaj na terenie gminny Margonin budować domu seniora, chce to
zrobić w Chodzieży. 
J. Kado – powiedział, że zadaniem dla gminy jest to żeby pochodzić wkoło tego. 
Burmistrz – powiedział,  że  spotyka się kilka razy w roku z Panem Hemmerlingiem i  są różne
tematy. Jeżeli Pan Hemmerling będzie chciał coś robić na terenie naszej gminy to na pewno mu
pomożemy. W większych miastach buduje się lepiej, jak w małych miejscowościach. Pieniądze na
rozwój  gminy  są  potrzebne,  a  jednym  ze  źródeł  pozyskiwania  dochodów  jest  sprzedaż
nieruchomości gminnych.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 3 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
12 3 0

M. Nowaczewski przedstawił treść Załącznika Nr 4 do uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego załącznika?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie załącznik Nr 4 do przedmiotowej uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
12 3 0

M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały:
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
12 3 0

Uchwała nr XIV/149/2015 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

J/ zmiany uchwały Nr XII/138/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 3 września 2015 r.
w  sprawie  wyrażenia  woli  kontynuacji  członkostwa  Gminy  Margonin  w  Stowarzyszeniu



Lokalna Grupa Rybacka „7Ryb”.
K. Sałata przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Uchwała nr XIV/150/2015 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

K/ nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Margonin, a Obec Petrovice.
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Jest to uchwała intencyjna. Starosta tej gminy
wyraził  już  wole  nawiązania  współpracy i  jest  ona  sformalizowana już  z  ich  strony,  teraz  my
formalizujemy tę kwestię. Zasadne jest podjęcie tej uchwały aby na tych płaszczyznach, które są
wymienione w uchwale w załączniku rozpocząć współpracę poprzez podjęcie tej uchwały. 
Przewodniczący Rady – dodał, że mieli okazję razem z Burmistrzem gościć w Margoninie Starostę
tej gminy. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIV/151/2015 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu.

Ad/ 10. Wolne głosy
Przewodniczący Rady – zapytał  Panią Kierownik MGOPS A. Nowak o likwidacje ośrodka dla
dzieci,  o  której  było  napisane  w gazecie  Chodzieżanin.  W gazecie  napisane  było  iż  powodem
likwidacji placówki są wysokie koszty jej utrzymania, tj. 350.000 zł. A dopłaty z gmin to zaledwie
ok 46.000 zł. Czy Pani Kierownik może coś więcej powiedzieć w tym temacie? 
Kierownik MGOPS - odpowiedziała, że czytała o tym. Z naszej gminy do placówki dowożonych
jest 3 dzieci. To jest porozumienie mdz. Burmistrzem Miasta Chodzieży, a Burmistrzem Miasta i
Gminy Margonin. 
Burmistrz – powiedział, że gmina płaci za dzieci z gminy Margonin. Za utrzymanie budynku nie
płacimy. Chodzież chce otworzyć dom seniora,  Być może nie mają pieniędzy na tą inwestycje,
dlatego likwidują tę placówkę. 
J. Kado – dodał, że gmina Chodzież też się wycofała. 
A. Nowak – powiedziała, że chcą zbudować ośrodek terapii. Dotychczas były tam dzieci poniżej 16
roku  życia  z  orzeczeniem o  niepełnosprawności.  Teraz  chcą  zrobić  taki  zapis,  że  tylko  dzieci
powyżej 16 roku życia. 
Burmistrz – powiedział, że nie zostawimy naszych podopiecznych, którzy dojeżdżają do Chodzieży.
Będą dowożone gdzie indziej.
Przewodniczący Rady – powiedział,  że  zirytował,  go zapis,  że  gminy nie płacą i  dlatego mam
prośbę do Radnego, żeby tą sprawę wyjaśnił.  
J. Cieślik – poprosiła o ustalenie w budżecie na przyszły rok kwotę na dopłaty do mammografii dla
kobiet pow. 70 roku życia. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że już w zeszłym roku były sfinansowane badania dla kobiet w
wieku 45-50 lat. I od 65 wzwyż. Nie ma problemu, żebyśmy zrobili to na przyszły rok dla kobiet
powyżej 70 roku życia.  
J.  Cieślik – powiedziała,  że Burmistrz mówił,  że będzie budowane boisko na placu przy domu



strażaka. Czy ten transformator, który tam jest, będzie przeniesiony w inne miejsce.?
Burmistrz – powiedział, że on tam nie przeszkadza.
J. Cieślik – powiedziała,że jeśli nie przeszkadza to powiem, że dwa tygodnie temu nie było światła
jak była impreza na sali.
Burmistrz – powiedział, że to będzie ogrodzone 6 metrowym płotem.
J.  Cieślik  –  zwróciła  się  do  Pana  J.  Kado.  Pierwsze  działki  na  osiedlu  szły  w  wieczyste
użytkowanie. Dopiero w dziewięćdziesiątym roku można było te działki kupić i wcale takie tanie
nie były. 
Sołtys J. Łukaszczyk – powiedział, że jest problem aby zatrzymać się przy budynku pocztowym.
Parkingi są trochę dalej. Przy urzędzie pocztowym jest miejsce na samochody, tam wystają cegły.
Czy gmina nie mogłaby uporządkować tego i zrobić może nie parking ale takie miejsce postojowe
na kilka aut?
Burmistrz – musimy sprawdzić czy to jest nasz grunt. Sprawdzimy czy będzie można cokolwiek
tam zrobić. Nie wiadomo czy ZDW się zgodzi na parking w tym miejscu. To miejsce i tak jest już
niebezpieczne.
Sołtys  J.  Łukaszczyk  –  zwrócił  się  z  prośbą  o  wymianę  starego  znaku  Margonin  Wieś  na
Margońska Wieś, który stoi przy drodze Młynar do Margońskiej Wsi. 
K. Sałata – powiedziała, że tą sprawą się już zajmujemy.
Burmistrz – dodał, że znaki są zamówione. Z sentymentem na to patrzę, że jest ten znak. 
Wiceprzewodnicząca Rady A. Kruszka – na wysepce na skrzyżowaniu koło poczty znajduje się
choinka, która strasznie przeszkadza , czy można ją przyciąć albo wyciąć całkowicie.
Burmistrz – choinkę można wyciąć.
Radny H. Bukowski – powiedział, że kierowcy, którzy jeżdżą droga do Margońskiej Wsi mówią, że
nie ma znaku „Uwaga zwierzyna  leśna”. Jeżeli będzie wypadek to będzie problem. 
Burmistrz – odpowiedział, że Radny ma rację, że odpowiada gmina, bo droga jest gminna. Znak
musi być, bo zwierzyna jest nie tylko na terenach leśnych, wychodzi również na pola. Zamówimy
taki znak i postawimy na drodze.
Radny powiatowy – R. Gimzicki – odpowiedział na pytania, które były zadane na poprzedniej sesji.
Pani  Kończak pytała,  o system pracy w wydziale  komunikacji,  Pan Starosta  przyznał  rację,  że
numerator się popsuł na początku czerwca. Czekają na nowy system elektroniczny. Przez wakacje
nie był naprawiany. Maja tego świadomość, przeprosił że tak wyszło. Prosi też mieszkańców, że
jeżeli mają do załatwienia sprawę w wydziale komunikacji w okresie wakacji aby załatwiali je w
dniach od wtorku do czwartku, ponieważ poniedziałek i piątek są dniami, kiedy jest bardzo dużo
osób. Teraz jest nowy system i działa już sprawnie. Rozmawiałem również z Panem Starostą o
drodze prywatnej, o której wspominała Pani Cieslik podczas ostatniej sesji i Pan Starosta wie o tej
drodze, mówił że było to zgłaszane do powiatu wągrowieckiego, nie ma możliwości żebyśmy to
przewalczyli, bo to jest na terenie wągrowieckim. Ta umowa słowna dotyczy tylko odśnieżania czy
zimowego utrzymania dróg. To że ul. Cmentarna została zrobiona to jest nasz wspólny cel. Dużo
osób jeździ na cmentarz i do biedronki. Radna A. Kruszka często też dzwoniła do Starostwa do
Pana  R.  Wypusza  o  tą  drogę.  Mi  się  udało  tylko  to  przyspieszyć.  Będąc  w  poniedziałek  w
Starostwie, Pan Starosta zapewnił mnie, że od wtorku wydział drogowy zaczyna wylewanie masy
bitumicznej i udało się go poprosić żeby zrobili ul. Cmentarną. 
Przewodniczący Rady – podziękował Radnemu powiatowemu za załatwienie sprawy.
Radny H. Bukowski – powiedział, że na ul. Żeromskiego też są dziury. 
Burmistrz – powiedział,  że będą robione dodatkowe odwodnienia i jak to zrobimy, to te dziury
zostaną załatane.  Burmistrz  poprosił  również radnego powiatowego R. Gimzickiego o zadbał  o
odkrzaczanie  dróg  powiatowych.  Prośba  aby  te  lipy  rosnące  przy  drodze  Margońska  Wieś  –
Kowalewo zostały też wycięte. 
Radny Janowiak – dodał, że droga do Dziewoklucza też powinna zostać odkrzaczona. Pobocze jest
cała zarośnięte. Jest to droga powiatowa. 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 



Ad/ 9.  Zakończenie sesji
Przewodniczący Rady poinformował,  że wyczerpano wszystkie  punkty programu,  w związku z
czym ogłasza zamknięcie XIV sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 8 października
2015 roku o godz. 17:30.

        / - /  Protokołowała             / - / Przewodniczący Rady
                          Monika Połczyńska         Piotr Ścibura


